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Acta de reunió 

Identificació de la sessió 

Número de sessió  Data              Hora  

02/2223               17/11/2022        17:00h 

 

Caràcter                                     Lloc 

Ordinari                                   Biblioteca 

 

Persones assistents:   

 

 

Susanna Mulet 

Gemma Pineda 

 

Núria Ortiz 

Mireia Berengué 

Cristina Trullenque 

Anna Gené 

Jennifer Wilson 

Mercè Cervelló 

 

Marta Solé  

Miriam Ferrándiz 

Glòria Redondo 

Xavi Abante 

Aurora Murillo  

Josep Marés 

Marta Torguet 

 

 

S’excusen d’assistir 

Lidia García, Ricard Codina, Victòria Vázquez,  Dolors Erencia 

 

 
ORDRE DEL DIA: 
 
  
1. Aprovació de l’acta anterior.  

2. Pla anual estratègic i de continuïtat. Pla Anual AFA.  

3. Aprovació de sortides.  

4. Matrícula.  

5. Augment de costos de les sortides.  

6. Moreres.  

7. Umbracle.  

8. Ventiladors de sostre a les aules.  

9. Dotació del gener.  

10. Gestió de vetlladores espai migdia.  

11. Valoració tardes de setembre.  
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12. Calendari Consells escolars.  

13. Torn obert de paraules  
 

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ: 
   
 

1. Aprovació de l’acta anterior.  

S’aprova l’acta anterior. 

2. Pla anual estratègic i de continuïtat. Pla Anual AFA.  

Es va compartir el PGA i se’n fa un resum de totes les activitats.  

No s’ha pogut exposar el pla anual de l’AFA perquè no s’ha presentat.  

3. Aprovació de sortides.  

Es comenten els canvis que s’han hagut de fer a I4 pel tema de pressupost i s’està 

valorant si es poden fer les sortides de projecte amb el pressupost que queda de I5. 

L’Aurora comenta que han estat valorant que tots els infants es facin la targeta de 

T-16 i es puguin fer sortides amb transport públic. Comentem que no a tots els 

grups es pot fer això. També es valora que hi hagi famílies que siguin les 

acompanyants. La Susanna comenta que no és tan senzill de fer-ho: es necessita 

formació, assegurança... hi ha punts en contra i punts a favor. Potser proposar-ho 

perquè vinguin a les sortides matinals i que siguin del mateix municipi. La Marta 

Solé pregunta si podrien venir com acompanyant alumnes de l’ESO. Comentem 

que no es pot perquè han de ser majors d’edat. 

 

4. Matrícula.  

Amb matrícula viva han arribat dos alumnes a primària: un a 4t i un a 6è. 

5. Augment de costos de les sortides.  

S’ha explicat al punt 3. 

6. Moreres.  

La Susanna comenta el tipus d’arbre que l’Ajuntament va dir que posarien al pati i 

l’Aurora comenta que atrau moltes abelles, embruta molt amb la flor que fa i no va 

bé. En el moment que hagin de treure les moreres, perquè estan malaltes, ja es 

valorarà quin tipus d’arbre es posa. 

7. Umbracle.  

El Xavi Abante, de l’Ajuntament, demanarà informació de com està la situació i en 

quin punt està. La Susanna mirarà de trucar al regidor. Es parla de fer alguna acció 

reivindicativa amb els alumnes. 
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8. Ventiladors de sostre a les aules.  

S’exposa la situació de la gestió amb l’ajuntament sobre les característiques que han de 

tenir els aparells segons les indicacions facilitades per l’ajuntament que no es corresponen 

amb les del pressupost de l’AFA. El Xavi Abante farà la consulta. 

9. Dotació del gener.  

S’explica que hi haurà una dotació d’un docent al gener. 

10. Gestió de vetlladores espai migdia.  

L’Aurora diu que des del consell escolar municipal es farà una carta a la 

Generalitat. 

11. Valoració tardes de setembre.  

En el proper consell es passaran els resultats de les enquestes de valoració de les 

tardes de lleure de setembre, tant de les famílies com dels mestres. 

12. Calendari Consells escolars.  

S’acorda de fer els consells escolars que queden els dijous a les 17:30h. El pròxim 

consell escolar de pressupostos acordem de fer-la dijous 26 de gener a les 17:30h. 

El dijous dia 20 d’abril farem un altre consell. I, l’últim consell es proposa de fer el 

29 de juny a les 17:30h. 

13. Torn obert de paraules . 
 

L’Aurora pregunta si es farà alguna altra festa oberta a les famílies. Comentem que 

educació infantil, segurament, representarà la llegenda de Sant Jordi. 

 
 

La presidenta del Consell, aixeca la sessió, de la qual, com a secretari/secretària, estenc 

aquesta acta. 

 

El secretari / La secretària                                                    Vist i plau  la presidenta del Consell 

         Lidia García                                                                              Susanna Mulet                                                                                                                       

 


